
7 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
govern està posant dificultats al Centre de dia, si no més bé tot 
el contrari.

2/ Des de la Regidoria de Cultura volem informar de l’activitat 
formativa que ha tingut lloc durant els mesos de tardor.

El dia 15 de setembre es va iniciar el Curs D’APLICACIONS  
INFORMÀTIQUES BÀSIQUES , WORD I EXCEL.  Organitzat 
mitjançant l’Agència de Desenvolupament local , han participat 
18 alumnes i ha estat finançat per Forem ( Servef i Fons Social 
europeu). Es dir, totalment gratuït per als alumnes. Va finalitzar el 
dia 30 d’octubre.
També el 15 setembre va començar un CURS DE CURES 
AUXILIARS DE GERIATRIA. Dirigit a persones en actiu, finançat 
també per Forem i organitzat per l’Agència de Desenvolupament 
Local. El nombre d’inscrites ( tot dones ) ha estat de 15 alumnes i 
ha finalitzat el 3 de novembre.

Un altre curs que ha tingut molt bona acollida i que encara continue 
és el d’ANGLÉS COMERCIAL, que s’han inscrit 18 alumnes, tots 
ells en actiu. Subvencionat per Forem i organitzat per l’ADL. Va 
començar el 6 d’octubre i finalitzarà el 18 de desembre. 

Tots aquest cursos han estat totalment gratuïts per als assistents.
Mitjançant el programa d’Extensió Universitària de la Universitat 
Jaume I  , Servei d’Activitats Socioculturals, s’ha fet un Taller de 
Relaxació en què van participar 9 alumnes.

A través del mateix programa es va fer també un Taller de 
Senderisme de dos dies de durada, en una part teòrica i un 
pràctica. El nombre de participants va estar de 13 persones.

El dia 13 de novembre va començar un Taller de Tècniques de 
Relaxació per a persones adultes fins a 60 anys, organitzat per 
l’Ajuntament i el Centre de Desenvolupament Rural Alt Maestrat.  
Tindrà una durada de 10 setmanes. I és també gratuït.

A més, l’Ajuntament ha col·laborat en l’Associació de Dones 
progressistes, en l’organització de dos cursos: un de gimnàstica i 
un altre de cuina, tots dos en gran èxit de participació.

I per al proper mes de desembre, s’ha organitzat , per part de 
l’Ajuntament,    un curs de cuina de Nadal. 

I finalment, també volia informar que en estos dies s’està repartint 
pel poble i masos , un fullet informatiu que recull totes les activitats 
programades per a estos mesos de novembre i desembre, fins 
a la festa dels Reis Mags, baix el títol de NADAL CULTURAL. En 

ell podreu trobar, tant les activitats programades per l’Ajuntament 
com les organitzades per les Associacions del poble en motiu 
d’estes festes nadalenques. 

A més de la segona edició de la Fira de Nadal, gastronomia i 
Artesania que tindrà lloc el proper cap de setmana, els dies 6 i 7 de 
desembre. Des d’ací volem aprofitar per convidar a tot el poble. 

3/ Des de la Regidoria d’Educació i Cultura vull informar al Ple, 
ja que ha estat un tema comentat ací en varies ocasions, que 
l’Associació de  Mares i Pares del Col·legi Públic la Moreria, ha 
donat trasllat a l’Ajuntament, d’un Acord prés en Assemblea 
General durant el curs passat. S’informe que després de realitzar 
un votació entre els pares assistents a dita Assemblea, al voltant 
que manifestaren la seva preferència sobre la necessitat d’una 
reforma a la part vella de l’actual edifici de l’Escola o la necessitat 
d’una Escola nova, el resultat va estar de 27 vots a favor de la 
reforma i 28 a favor de l’escola nova.  També ens informen que 
s’ha donat trasllat a Conselleria d’Educació d’este acord i que a 
més s’ha demanat un informe per escrit sobre les característiques 
que ha de reunir el solar per a la ubicació del nou Col·legi que se 
sol·licite, la superfície necessària , dels detalls de les instal·lacions 
que es construirien i dels terminis de realització i finalització de les 
obres.

En el moment en què l’Ampa rebrà la contestació de Conselleria, 
es donarà trasllat a l’Ajuntament.  També ens comuniquen que 
en el mateix escrit que s’ha remés a Conselleria, se sol·licita que 
mentrestant no aplegue la nova escola , es realitzen en la part 
vella les obres necessàries per garantir l’educació dels alumnes 
en unes condicions adequades que no son les que hi ha en estos 
moments.

4/ Els dies 17,18 i 19 d’octubre va tenir lloc al poble de Les Coves, 
una de les activitats culturals més importants que es celebre als 
pobles de la nostra comarca: la tretzena edició de les Jornades 
Culturals a la Plana de l’Arc.

No vull estendre’m molt en l’explicació sobre els actes  ja que es pot 
trobar un resum dels mateixos en la  pàgina web de l’Ajuntament i 
també en el Diari Tossal Gros.

Unes Jornades en què es va assolir un nivell de participació altíssim 
en tots els sentits, tant en inscripcions (425 matriculats), com 
en la col·laboració de les Associacions del poble i de persones 
particulars , en la qualitat de les ponències, les conferències , 
comunicacions i publicacions. I com no, en les visites guiades i 
les exposicions, sense oblidar-nos de la mostra gastronòmica. En 
resum, i en opinió de tots els participants tant del poble com dels 
pobles veïns, han estat unes Jornades difícils de superar. Esta 
és una altra manera de promocionar el nostre poble, el nostre 
patrimoni i la nostra cultura.

Després d’este breu resum del que van ser les Jornades, vull fer 
una xicoteta  reflexió  sobre  dues qüestions que m’han sorprés 
molt:  tant a sobre que ens està l’oposició en este Ajuntament, tants 
pamflets que reparteixen pel poble i per altres indrets,  il·lustrats en 
magnífiques fotografies i en no menys magnífics comentaris, com 
és que no hem trobat enlloc referència a les Jornades Culturals? 
I quan dic referència, vull dir ni bona ni roïna.  Es que no se n’han 
adonat de la seva celebració? Es que cap dels membres de 
l’oposició va veure les més de 400 persones que van assistir als 
actes? I això que estàvem a la pista de la Ravaleta, lloc més que 


